
SPREJETE SPREMEMBE
DOLGOROČNEGA PLANA

V sredoo, 19. junija 1991 sta se nadaljevali 11. prekinjeni seji
družbenopoblitičnega zbora in zbora KS. Delegati Demosa so namreč

29. maja zzapustili sejo, ker v družbenopolitičnem zboru in zboru
združenega ddela niso sprejeli njihovega predloga o skupnem zasedanju

zborov.

Na seji družlžbenopolitičnega zbora
je Ante Madjaar (LDS) predlagal. da
se z dnevnega;a reda umakne točka
o volitvah preddsednika zbora. ker se
stranke še niso 3 sporazumek o novem
kandidatu. Deblegati so z večino gla-

sov preložili volitve predsednika na
jesen. Po razrešitvi Janeza Lesarja
(Demos) vodi seje zborov družbeno-
političnega zbora njegov namestnik
Jani Moderadorfer (LDS).

Med delegatskimi vprašanji in po-

budami pa je največ zanimanja vzbu-
dil protest Demosa v zvezi z inciden-
tom, ki se je zgodi) 12. junija 1991 ob
8.15 v prostorih stranke za enako-
pravnost občanov. Sprašujejo: »Zakaj
se v parlamentarni demokraciji upo-
rablja groba fizična načela obračuna-
vanja pri izmenjavi mnenj, saj je An-
ton Štraus (delegat družbenoolitič-
nega zbora Lj. Moste-Polje) star 64
let, pristopil povsem miroljubno
k trem mladim funkcionarjem, ome-
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njene stranke, z željo. da se pogovori
o nameravani blokadi Karavanškega
predora omenjene stranke?« Miro
Vujinovič (stranka za enakopravnost
občanov) je v razpravi opozoril, da
delegati v skupščini ne bodo mogli
ugotoviti resnice in naj zato tisti. ki so
prizadeti, iščejo zadoščenje na so
dišču. Delegati Demosa so tudi vpra-
šali, ali je v pogodbi za najem pro-
stora v stavbi Ob Ljubljanici 42, upo-
raba prostorov namenjena republi-
škemu vodstvu stranke za enakoprav-
nost občanov ali zgolj občinski sekciji
stranke.

Občinska skupščina je nato skle-
nila, da bo v septembru ponovno
obravnavala osnutek sprememb in
dopolnitev statuta občine. V zadnjem
času so namreč nastale številne za-
konske spremembe, zato pa je po-
trebno več časa, da se uskladi z dru-
gimi občinami v Ljubljani. Živahna
razprava pa se je razvila pri predlogu
sprememb in dopolnitev statuta me-
sta Ljubljana. Stane Brezovar je
v imenu SDP predlagal nekaj amand-
majev, vsi pa so bili oglašeni na misel,
da mora skupščina mesta sprejeti tisti
del statuta mesta. ki določa pravice in
dolžnosti, ki so jih občine prenesle na
mesto, v soglasju s skupščinami ob-
čin.

Po mnenju delegata Nika Lukeža
(SSS) bo občinska skupščina padla na
izpitu. v kolikor sprejme 7. člen mest-
nega statuta. ki prikazuje izvirne in
prenešene pristojnosti skupaj, saj bi
tako postala zgolj debatni klub brez
vseh pristojnosti. Občinska skupščina
je po razpravi sprejela amandmaje in
mnenja izvršnega sveta SO Lj. Moste-
Polje, ni pa dala soglasja k predlogu
sprememb in dopolnitev statuta me-
sta Ljubljane. V kolikor pa bo mestna
skupščina sprejela mestni statut brez
soglasja občin. bodo sprožili ustavni
spor. Nato so delegati sprejeli še dva
predloga odloka, ki govorita o pogo-

jih za plansko celoto M 1 Zelena jama
- Nove Jarše in o uvedbi agromeliora-
cijskega postopka na območju kata-
strskih občin Šmartno ob Savi, Zado-
brova, Dolsko, Petelinje in Vinje.

Isti dan so delegati nadaljevali z de-
lom na 12. seji družbenopolitičnega
zbora in zbora KS in 13. seji zbora
združenega dela. Po burni in pole-
mični razpravi so sprejeli spremembe
in dopolnitve dolgoročnega plana ob-
čin in mesta Ljubljana za obdobje
1986-2000 s predloženimi amand-
maji. Delegati SDP so soglašali
s predlaganimi spremembami in do-
polnitvami. ker menijo. da moramo
čimprej doseči uskladitev prostorskih
sestavin plana z obveznimi izhodišči
repubiike in tako omogočimo for-
malno veljavnost posegov v prostor
v mestu Ljubljana in da se je treba
takoj lotiti novega razvojnega in urba-
nističnega načrtovanja. Nasprotno pa
so nekateri delegati pritrdili mnenju
Janeza Lesarja. da bi se moralo mesto
razvijati bolj strnjeno, z obnavljanjem
že zazidanih površin in da bi morali
bolj varovati kmetijska zemljišča. Po
zagotovilu predstavnice sekretariata
za urbanizem in varstvo okolja občin-
ske skupščine bo v naši občini z dol-
goročnim planom vrnjeno približno
200 hektarjev kmetijskih zemljišč in
po opozorilu predsednika izvršnega
sveta občinske skupščine Braneta
Matjašca, da bi se v primeru. ko ne bi
sprejeli plana, znašli v kaotičnem
brezpravnem sistemu. so delegati le
izglasovali spremembe dolgoročnega
plana. Nato so potrdili načrt gospo-
darjenja v loviščih Lovske družine
Laze in Pugled za obdobje 1991-1995
in ribiško-gojitveni načrt Ribiške dru-
žine Vevče za isto obdobje.

Na koncu zasedanja pa so potrdili
še operativni program dela občinske
skupščine za obdobje od septembra
do decembra 1991.
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